
Zápis z mimořádného zasedání akademického senátu UK FTVS 

dne 1.4. 2008 

Přítomni (bez titulů): dle prezenční listiny 

Hosté (bez titulů): Bunc, Kovář 

Program: 

1. Úvod – předseda AS vysvětlil důvody svolání mimořádného zasedání. Vzhledem k 
propadu finančních prostředků k naplnění rozpočtu na rok 2008 je třeba přijmout 
mimořádná opatření.  

2. Prezentace základních fakt – děkan FTVS prezentoval údaje o příčinách vzniku 
stávající situace: 

-snížený státní příspěvek (pokles ve výši 10, 7 mil. Kč) díky sníženému počtu posluchačů 

-snížení výnosů (zvýšení platů, inflace) 

Konstatoval, že jedinou možností udržení rovnováhy (vyrovnání propadu rozpočtu) 

je využití dalších zdrojů financí 

3. Diskuse – v bouřlivé bohaté diskusi byly konfrontovány různé názory nejen na 
okamžitá řešení, ale i na strategii dlouhodobějších opatření. Opakovaně bylo 
poukázáno na diskutabilní dopad některých navrhovaných postupů (redukce studijních 
programů, slučování skupin apod.)  

4. Závěry: 

-možnosti zlepšení finanční situace je třeba hledat nejen v oblasti úspor, ale zejména v oblasti 
efektivnějšího využívánípotenciálních zdrojů financí 

-za zásadní úkol považují účastníci diskuse nejen zastavení sestupného trendu v počtu 
studentů FTVS (všech studijních směrů) nýbrž jeho zvýšení v mezích možné kapacity fakulty 

-proděkan pro rozvoj seznámil v této souvislosti AS se záměry aktivit vedoucích k výraznější 
prezentaci FTVS na veřejnosti. Dále upozornil na zásadní význam časového harmonogramu 
přípravy reakreditace některých studijních oborů FTVS 

V Praze 2.4. 2008 

Zapsal: M. TůmaSchválil: V. Süss 

 


